

Please use Scosche Black Sombrero Hangtag with Base





EXTENDOMOUNT



UH4WDEX2-SP





Every vehicle and every driver is different and the Extendo adjusts to perfectly suit each one. Simply attach the base to your windshield, dashboard, or desk and extend/contract the arm length, adjust the angle, and then lock it in place when you find your perfect viewing angle.

Chaque véhicule et chaque conducteur est différent, et l'Extendo s'ajuste pour s'adapter parfaitement à chacun d'eux. Fixez simplement la base sur votre pare-brise, votre tableau de bord ou sur le bureau et étendez ou contractez la longueur du bras, ajustez l'angle, puis verrouillez en place quand vous avez trouvé votre angle de visionnement parfait.



Telescoping arm adjusts from a range of 5.34" to 8.87", with 220° of angle adjustment.

Son bras télescopique s'ajuste de 14 à 23 cm (5,34 à 8,87 po),

3.5 IN

Adjustable arms securely hold devices up to 3.5" wide.

de largeur.



360° Adjustable head lets you view your device in portrait, landscape, or any position in between.

portrait, paysage ou à toute position entre les deux.



Stick Grip™ adhesive mounting pad and suction-cup mount base secure to any surface.

se fixent sur toute surface.

SCOSCHE.com



What's in the box:

- Extendo Universal Mount
- Adhesive Mounting Pad

Contenu de l'emballage :

- Support universel Extendo
- Plaquette adhésive de montage

#1 MOUNT

Scosche is the #1 Mount Brand in the U.S. & Canada Source: The NPD Group, Inc., Retail Tracking Service, U.S. & Canada, Mobile Holders/Stands, Mobile Holder Type: Dash/Window Mount, Vent Mount, Desk Holder, Bike Mount, Jan. 2015 – Jan. 2019

Scosche est la marque de support de montage la plus vendue au Canada et au Etats-Unis *Source: The NPD Group, Inc., Retail Tracking Service, Etats-Unis et Canada, types de supports/soutiens mobiles: Pour montage sur le tableau de bord/sur la vitre, montage sur évent, montage de bureau, montage pour vélo, entre janvier 2019 et janvier 2019



Telescoping Universal Mount Support universal télescopique

Support universel télescopique Soporte telescópico universal



SCOSCILE (



100*74*174MM







FC.

Manufactured in China. Fabriqué en China.

ID

iPod and iPhone are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. Samsung and Galaxy Sare both registered trademarks of Samsung Electronics Co., ttd. @2019. Google LLC, used with permission. Google and the Google logo are registered trademarks of Google LLC, used with permission of the contract of the Company of the Compan

iPod et iPhone sont des marques déposées de Apple Inc., enregistrées aux E-U. et dans d'autres pays.

Samsung et Galaxy S sont des marques déposées de Samsung Electronics Co., Ltd.

Georgia U.C. 2019. Utilisé page pagnicipal Georgia et la large Conglicace t des marques déposées de Georgia U.C.



Find instructions, warranty information, and register your product online at scosche.com
Pour des instructions et des informations sur la garantie et pour engrister product en modul et al lingue, sixiler sometime of the score of the score

pour enregistrer votre produit en ligne, visitez scosche.com customerservice@scosche.com | 800-363-4490 X1